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LOVAČKI SAVEZ PRIMORSKO-GORANSKE ŽUPANIJE 
51000 Rijeka, F. Račkog 1 

Žiro rač: 2402006-1100124407;  Matični br.  0990906; OIB 26905084421;  tel. 374-263;  fax. 051-373-591;  
mob. 099-60 60 624;    E-mail:  ls.primorsko-goranske@hls.t-com.hr; Web: www.lovacki-savez-pgz.hr  

 
 

Z A P I S N I K 

IZVJEŠTAJNE SKUPŠTINE LOVAČKOG SAVEZA PRIMORSKO-GORANSKE ŽUPANIJE, 
ODRŽANE 02.06.2013. god. u 11,00 sati u sali Šumarije Gerovo u Gerovu. 

 
 
Prisutni zastupnici: J. Malnar, M. Linić, I. Bolonić, A. Štemberger, D. Mušćo,T. Tondini,  
D. Sokolić, M. Kauzlarić, M. Rukavina, Z. Lučić, D. Žic, A. Loknar, T. Grubišić, S. Spanjol, 
S. Kalčić, J. Crnković, I. Uremović, D. Tus, N. Vančina, B. Miklić, K. Sokolić, V. Crnković, 
Z. Perić, M. Mauhar, D. Babić, A. Babić, A. Bolonić, B. Kovač, E. Primožić, N. Dujmović,  
F. Rudan, A. Petrinić i S. Toić. 
 
Ostali prisutni: B. Tulić – predstavnik PGŽ-e, A. Pavić – inspektorica za lovstvo, I. Jurišić – 
predstavnik HLS-a i A. Šoić.  
 
Odsutni: R. Abramović, M. Šepić, J. Pavić, I. Mencer, L. Benčan, L. Ivančić i S. Starčević. 
 
DNEVNI RED:  

1. Otvaranje Skupštine  
1.1. Pozdravna riječ predsjednika  
1.2. Odavanje počasti preminulim lovcima  

2. Usvajanje Dnevnog reda  
3. Izbor radnih tijela Skupštine:  

3.1. Radnog predsjedništva  
3.2. Zapisničara  
3.3. Ovjerovitelja zapisnika  
3.4. Povjerenstva za verifikaciju  

4. Usvajanje Poslovnika o radu Skupštine  
5. Izvješće Verifikacijske komisije  
6. Izvješća o radu:  

6.1. Izvršnog odbora i njegovih tijela  
6.2. Nadzornog odbora  
6.3. Stegovnog i Arbitražnog suda  
6.4. Izvještaj o financijskom poslovanju za razdoblje 01.01- 31.12.2012. god.  

7. Rasprava po izvještajima  
8. Usvajanje izvještaja  
9. Riječ gostiju  
10. Donošenje Plana rada Saveza za 2013. god.  
11. Donošenje odluke o visini članarine i upisnine za 2014. god.  
12. Različito:  

 
 
Ad. 1.  

Skupštinu je otvorio predsjednik Saveza dr. sc. J. Malnar, te je pozdravio sve  
prisutne zastupnike i nazočne goste, izrazivši zadovoljstvo dobrim odazivom zastupnika i 
gostiju koji su pozvani. 

Minutom šutnje odana je počast svim lovcima preminulim između dvije skupštine. 
 
 

mailto:ls.primorsko-goranska@hls.t-com.hr
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Ad. 2. 
Predsjednik J. Malnar predložio je Dnevni red Skupštine koji je jednoglasno  

prihvaćen. 
 
 
Ad. 3. 

Predsjednik J. Malnar predložio je radna tijela Skupštine kako slijedi: 
1. Radno predsjedništvo: 

1. J. Malnar - predsjedavajući 
2. M. Linić - član 
3. A. Bolonić - član 

2. Zapisničar: B. Marković, tajnik Saveza 
3. Ovjerovitelji zapisnika: A. Štemberger i D. Mušćo 
4. Verifikacijska komisija: 

1. T. Tondini - predsjednik 
2. D. Sokolić - član 
3. M. Kauzlarić - član 

Zastupnici su jednoglasno prihvatili prijedlog radnih tijela. 
 
Ad. 4. 

Predloženi Poslovnik o radu Skupštine, zastupnici su jednoglasno prihvatili, u formi  
kako je predložen. 
 
Ad. 5. 

Izvještaj Verifikacijske komisije podnio je T. Tondini utvrdivši da je na Skupštini od 40  
zastupnika LD-a nazočno 33 ili 83%, što znači da Skupština može donositi sve odluke 
većinom nazočnih zastupnika. 
 
Ad. 6. 
 

6.1. Izvještaj o radu IO-a i njegovih tijela podnio je predsjednik Josip Malnar. 
Zacrtani Program rada ostvaren je u cijelosti, a suradnja s Županijom, HLS-om i  

resornim Ministarstvom bila je izuzetno dobra, što je i urodilo dobrim radom i postignutim 
rezultatima u proteklom razdoblju. 

Posebno se osvrnuo na programe koji su ugovoreni s Županijom, a koji su u funkciji  
razvoja lovstva, kako je to i predviđeno Zakonom o lovstvu. 

Na kraju predsjednik dr. sc. Josip Malnar zahvalio je svim članovima Izvršnog  
odbora, članovima povjerenstava i komisija i predstavnicima LD-a na dosadašnjoj suradnji. 
Zahvalio se na uspješnoj suradnji Primorsko - goranskoj Županiji, Hrvatskom lovačkom 
savezu, resornom Ministarstvu i ostalim institucijama i pojedincima te članicama na pomoći 
u ostvarivanju programa s ciljem razvoja lovstva PGŽ-e, pa i šire. 

Izvještaj o radu IO-a i njegovih tijela, sastavni je dio ovog Zapisnika. 
 
6.2. Izvještaj o radu Nadzornog odbora podnio je predsjednik Josip Crnković,  

istaknuvši da je Savez poslovao u okvirima normativnih akata i zakonskih propisa. 
Financijsko poslovanje je uredno vođeno, sve odluke donesene su sukladno Statutu i 
ostalim normativnim aktima Saveza. Na svim sjednicama IO-a i drugih tijela Saveza 
nazočan je predsjednik NO-a ili netko od članova i do sada nisu uočene bilo kakve 
nepravilnosti u radu. 

Izvještaj o radu NO-a za proteklo razdoblje, sastavni je dio ovog Zapisnika. 
 

6.3. Izvještaj o radu Arbitražnog suda usmeno je podnio predsjednik Tihomil  
Grubišić. U kratkim crtama izvijestio je Skupštinu o problematici oduzimanja lovišta 
lovačkim društvima na otoku Rabu (LD „Kuna“ Lopar, LD „Kunić“ Rab, LD „Golub“ Kampor), 
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a u svezi zajedničkog gospodarenja s županijskim lovištem VIII/102 Rab. Naglasio je da je 
tijekom protekle godine održana sjednica Arbitražnog suda na koji su pozvani sva trojica 
predsjednika ovih lovačkih društava radi poduzimanja mjera da se sredi stanje u ovom 
lovištu i da se ispune zakonske i druge obveze. To nije učinjeno, pa je slijedom toga 
Županija oduzela lovište odnosno raskinula ugovor o zakupu i gospodarenje povjerila 
Lovačkom savezu PGŽ-e. 
 

6.4. Izvještaj o financijskom poslovanju, kojeg su zastupnici dobili u privitku,  
prokomentirao je predsjednik Saveza J. Malnar, koji je istaknuo da se financijsko 
poslovanje odvijalo u okvirima zacrtanog Financijskog plana, ostvaren je solidan višak 
prihoda nad rashodima koja su prenesena u 2013. god. Poslovnu godinu završili smo 
pozitivnom razlikom od 93.929,44 kn. Savez je raspolagao 31.12.2012. god. s ukupno 
394.487,44 kn, što je dobra osnova za početak nove godine. 

Savez u ovom trenutku nema nikakvih obveza prema trećima, računi se ažurno  
podmiruju. Očekuje se da će poslovanje i u ovoj godini biti pozitivno i stabilno, što garantira 
ostvarenje svih zacrtanih ciljeva. 

Izvještaj o financijskom poslovanju za 2012. god., sastavni je dio ovog Zapisnika. 
 
Ad. 7. 
 

Z. Perić; Izrazio je riječi pohvale IO-u i LS te se ispričao što je u lovištu VIII/102  
došlo do neželjenih problema. Osobno je iskazao da će se maksimalno zauzeti kako bi se 
stanje vratilo usklađeno sa zakonskim propisima na dobrobit lovaca i svih drugih sudionika. 
 

E. Premužić; Pohvalio je rad IO-a i LS-a, te je potaknuo rješavanje problema  
naknade lovcu prilikom odstrela lisice odnosno pregleda lešine u Veterinarskom zavodu ili 
Veterinarskoj stanici. Naime, dešava se da vrlo često lovac ne odstreljuje lisicu, jer ne zna 
kamo bi s lešinom i tko će platiti naknadu zavodu odnosno stanici. 
 

U sveopćoj raspravi zaključeno je da u LS PGŽ-e na dispoziciji postoje novčana  
sredstva namijenjena za tu svrhu. Potrebno je da LD-a dokumentirano podnesu zahtjev 
lovačkom savezu kako bi se ta sredstva doznačila lovačkom društvu, a lovačko društvo 
izvršilo isplatu lovcu ili zavodu odnosno stanici. Razradu tehnologije dodjeljivanja ovih 
sredstava razradit će tajništvo LS-a. 
 

B. Kovač; Potaknuo je pitanje odstrela vuka koji bi se po njemu smio vršiti uz  
dopuštenje, a lovci Čop Zdenko i njegov sin Đoni izvršili su odstrel bez dopuštenja zbog 
čega se protiv njih vodi prekršajni postupak i postupak isključenja iz LD „Tetrijeb“ Gerovo.  

Spomenuo je da je broj medvjeda u porastu i da treba poduzeti mjere da se smanji  
na podnošljivu mjeru. Osim toga, iznio je problematiku prihrane i prehrane divljači u 
području NP Risnjak gdje je ove zime zbog pomanjkanja hrane uginulo četrdesetak grla 
jelenske i srneće divljači. Prema vlastitim riječima, spreman je u zimskom periodu izvršiti 
prihranu i prehranu uz osiguranje odgovarajuće hrane. 
 

J. Malnar; Istaknuo je da je ta problematika postupaka lovaca Čopa stvar njihovog  
LD-a i mjera u lovačkom društvu te da nije nužno da se tim problemom bavi LS, odnosno 
ova Skupština. 
 

I. Uremović; Postavio je pitanje centralizirane nabave zrnate i sočne hrane za divljač  
u koju bi se uključile sve članice Saveza, te mu je odgovoreno da će ponovo biti poslan upit 
članicama o potrebama količina i vrste hrane, kako bi se izvršila nabava preko LS-a. 
 

A. Babić; iznio je podatak da LD „Lipov Vrh“ Severin – Lukovdol ima iznimno dobre  
odnose sa LD „Bela Krajina“ iz Slovenije, pa je smatrao potrebnim to spomenuti na ovoj 
Skupštini, kako bi se to naglasilo uz ostalu suradnju naznačenu u ovom izvještaju. 
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A. Petrinić: osvrnuo se na članak objavljen u časopisu „Dobra kob“ u kojem  
objavljeno da je lovište na Golom otoku na spisku za novi natječaj, što nije točno, jer je 
zapravo za lovište na tom području produžen ugovor o zakupu. 
 

N. Dujmović: Postavlja pitanje koje mu nije jasno u Analizi poslovanja za 2012.  
godinu u koloni planiranih odnosno ostvarenih sredstava jer određene stavke nisu 
upisivane. 

J. Malnar: je pojasnio da ostvarene stavke nisu razrađene po kontima, već su u  
odnosu na planirane, prikazane u ukupnim iznosima. 
 

B. Kovač; postavlja pitanje tko odlučuje da pojedini lovac bude izabran u  
povjerenstvo LS-a jer se dešava da u određenom povjerenstvu sjedi osoba protiv koje se 
vodi disciplinski postupak. Osim toga, postavlja se pitanje prijema lovca u LD, koji je 
prethodno isključen iz drugog LD-a. 
 

U diskusiji (J. Malnar, M. Linić, A. Babić) je pojašnjeno da IO LS bira članove svojih  
povjerenstava iz redova lovaca, a ukoliko se vode bilo kakovi postupci ili su izrečene mjere 
protiv tih lovaca, LD bi trebalo obavijestiti LS. 

O prijemu prethodno isključenih lovaca iz nekog LD-a, potrebno je da svako LD koje  
prima takovog lovca, treba prikupiti informacije potrebne za njegov prijem, sukladno svom 
Statutu, tj. zatražiti ispisnicu. 

Više o tome biti će napisano u novom Statutu HLS-a. 
 

Darko Tus; u svojoj je diskusiji pripomenuo da nakon isključivanja lovca iz LD-a  
postoji varijanta njegovog primanja LD „Platak“ koje nema lovišta. 

Još je jedanput ponovljeno da je odluka o primanju takovog člana stvar toga LD-a  
koje bi se moralo interesirati o razlozima isključenja te da o tome LS ne može odlučivati već 
samo deklarativno podržati da se u takovim slučajevima takav lovac ne primi u društvo. 
 
Ad. 8. 
 

Predsjednik dr. sc. J. Malnar, s obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu, je  
dao na glasovanje izvješća (o radu IO, NO, Arbitražnog suda i Financijskog izvještaja za 
2012. godinu). Sva izvješća su jednoglasno prihvaćena. 
 
Ad. 9. 
 

U ime Primorsko goranske županije, skupštinu je pozdravio Berislav Tulić. Poželio  
je puno uspjeha u daljnjem radu Saveza i uspješnu suradnju s Županijom. Podsjetio je da 
su potpisani brojni ugovori o financijskom praćenju programa u funkciji razvoja lovstva u 
2012. god., te je naglasio da će Županija i nadalje financirati programe koji su u funkciji 
razvoja lovstva. Sva sredstva lovozakupnina troše se u kapitalna ulaganja (razvoj lovne 
infrastrukture) i tako će biti i u buduće. 

Naglasio je da je u kapitalna ulaganja uložen veliki trud zahvaljujući LS PGŽ kroz  
izgradnju objekata, nabavu opreme i drugo, te da treba istaknuti sve aktivnosti koje je 
provodio LS i u tome polučio izuzetne rezultate i u tom naglašavanju ne treba biti skroman.  

Spomenuo je izgradnju klaonice na Cresu, izgradnju mnogih rashladnih komora,  
izgradnju lovačkih čeka, dobavu i raspodjelu kosilica i trimera, što će doprinijeti 
unapređenju lovstva na ovom području. Spomenuo je izgradnju streljane „Kovačevo“ za 
koju je izrađena idejno-projektna dokumentacija, a financiranje će biti iz EU fondova u čemu 
će sa svojim angažmanom sudjelovati i LS, pa će na taj način ta streljana biti jedna od 
najboljih u Europi.  

Osvrnuo se i na druge aktivnosti, između ostalog na modernizaciju streljane  
„Vojsko“, izlova nezavičajne divljači na otocima, opremanje i otvaranje muzeja u Brodu na 
Kupi te niz drugih aktivnosti koje je Savez provodio. 
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Smatra da lovstvo nije samo zabava i užitak, već da je to mukotrpan rad. 
U ime lovne inspekcije skupštinu je pozdravila inspektorica A. Pavić  osvrnuvši se na 

dugogodišnju suradnju sa LD-ima tijekom svih 20 godina njenog službovanja u lovnoj 
inspekciji. Poželjela je uspješan rad LS-u i njezinim članicama. 
 
Ad. 10. 
 

Predsjednik LS je predstavio Plan rada za lovnu 2013/2014. godinu, napomenuvši  
da je svaki član skupštine dobio taj plan u pisanom obliku, pa je pozvao članove na 
raspravu. 

T. Tondini; ustvrdio je da Plan rada u detalje razrađuje sve aktivnosti koje će preko  
svojih tijela LS provoditi u narednom periodu. 

Posebno se osvrnuo na točku 19.3. Plana rada koja se odnosi na obrazovanje  
kadrova u lovstvu (predsjednici LD-a, voditelji LGO-a, tajnici LD-a, lovnici, lovočuvari…) 
gdje je istaknuo potrebu za njihovim dodatnim osposobljavanjem potrebitim za obavljanje 
tih poslova. Najviše se osvrnuo na osposobljavanje i suradnju sa predstavnicima MUP-a u 
slučajevima šteta na divljači i od divljači u prometu povodom čega se nerijetko vode sudski 
postupci gdje sudovi o sličnim situacijama donose različite odluke o naknadama šteta. 
Takovim osposobljavanjem postiglo bi se da LD-a trpe manje štete u mnogim slučajevima. 

D. Babić; iznio je problem izgradnje objekta u lovištu “Litorić“ za koju su izgradnju u  
postupku izdavanja građevinske dozvole dale suglasnost i Hrvatske šume i Vodoprivreda i 
druga tijela. Uložen je prigovor, pa je ta dozvola poništena u drugostupanjskom postupku. 

Daljnjih rasprava nije bilo, pa je Plan rada jednoglasno usvojen. 
 
Ad. 11. 

Donesena je Odluka da članarina Saveza za 2013/2014. godinu ostaje na  
prošlogodišnjoj razini, a da se upisnine ukidaju, što znači: 
 

Red. 
br. 

NAZIV IZNOS /KN/ 

1.  Članarina lovaca (matični i vanjski) 100,00  

2.  Članarina pripravnika 400,00  

3.  Lovci s 50 i više godina lovačkog staža - oslobođeni           0,00  

 
Odluka je jednoglasno prihvaćena. 

 
Ad. 12. 
 

Predsjednik LS-a je obrazložio da slijedi raspodjela sredstava koja su dodijeljena  
određenim LD-a iz povrata lovozakupnina PGŽ. Posebno je naglasio da su to sredstva 
izrazito strogo namjenska i da će biti izvršena kontrola utroška tih sredstava od strane LS-a 
kao i od strane PGŽ. Stoga je potrebno da se kod kapitalnih objekata vrši fotografiranje 
prostora prije početka radova i nakon završetka radova, a da se utrošak potkrijepi 
odgovarajućim računima. 

Sredstva za kapitalna ulaganja dodjeljuju se sljedećim lovačkim udrugama: „Tetrijeb“  
Gerovo, „Kamenjarka“ Kukuljanovo, „Vepar“ Bribir, „Srndać“ Grižane, „Vidra“ Turke, 
„Tetrijeb“ Delnice, „Jelen“ Skrad – R. Gora, „Jelenski Jarak“ Vrbovsko, „Srndać“ Hreljin, 
„Srndać“ Brod Moravice, „Kamenjarka“ Kornić, „Tetrijeb“ Čabar, „Tuhobić“ Krasica, „Lipov 
Vrh“ Severin-Lukovdol i „Jelen“ Čavle. 

Nadalje, LD-ima „Kamenjarka“ Mali Lošinj i „Košutnjak“ Novi Vinodolski dodijeljena je  
svakom po jedna visoka čeka - osmatračnica. 

Trimeri su dodijeljeni LD-a Medviđak“ Drvenik, „Srndać“ Permani, „Lane“ Opatija i  
„Gradina“ Novi Vinodolski. 

Foto kamere se dodjeljuju lovačkim udrugama LD "Zec" Klana , LD "Lane" Opatija,  
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LD "Tuhobić" Krasica, LD "Kobac" Lovran , LD "Srndać" Permani, LD "Kotor" Crikvenica, 
LD "Orebica" Krk /2 kom./, LD "Kamenjarka" Kukuljanovo i LD "Perun" Mošćenička Draga 
za 2013. godinu, a za 2012. godinu prema prije donesenom prijedlogu još i LD: „Tetrijeb“ 
Čabar, „Tetrijeb“ Delnice, „Srnjak“ Fužine, “Vidra“ Turke, „Divokoza“ Brod na Kupi, „Vepar“ 
Mrkopalj, „Jelenski Jarak“ Vrbovsko, „Lipov Vrh“ Severin-Lukovdol, „Vepar“ Bribir, „Jelen“ 
Čavle“, „Srndać“ Brod Moravice“, „Jelen“ Skrad – Ravna Gora i „Lisjak“ Kastav. 

Trimere i kamere dodijelio je predstavnik Županije pročelnik B. Tulić na današnji dan  
predstavnicima navedenih članica. 
 

Nakon dodijele fotokamera i trimera, predsjednik je najavio izmjenu i dopunu Statuta  
HLS-a, prema kojemu će LS-i županija morati uskladiti svoje Statute u smislu ovlaštenja 
glede stegovnih mjera protiv svojih članica i lovaca u pojedinim slučajevima kršenja 
propisanih obveza. 

Izdavački savjet, istaknuto je, vrlo vrijedno radi na izdavanju monografije LS-a koja  
će biti izdana povod 20. godina djelovanja.  

Delegatima je dana knjiga „Tetrijeb gluhan u Gorskom kotaru“ autora A. Frkovića za  
njihovu biblioteku. 

Za dugogodišnji rad u LS-u, tajniku A. Šoiću, predsjednik je uz zahvalu uručio  
prigodan poklon (lovački sat), nakon čega se A. Šoić obratio nazočnima uz zahvalu. 
 

Predsjednik J. Malnar zaključivši Skupštinu, pozvao je sve nazočne u Lovačku kuću  
HŠ-a u Lividragi na lovačko druženje. 
 
 

Sjednica Skupštine završila je s radom u 14,00 sati. 
 
 
 

Dobra Vam kob, 
 
 

 
 

Zapisničar:  
 
____________  
Bojan Marković  

Predsjedavajući:  
 
________________  
    Josip Malnar  

Ovjerovitelji zapisnika:  
 
_________________  
  Anton Štemberger  
 
 
________________  
     Dušan Mušćo  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


